

Socionomsektionen

Möte 8

2025-12-16

Sektionsrummet, Socialhögskolan



Närvarande medlemmar:

Petter, Lisa, Saga, Ronja, Nellie, Philippa, Alicia, Selma, Siri, Carola, Emelie, Hugo, Hugo, Mathilda, Jacob

Ständigt adjungerade:

Adjungerade:

Namn Namn (Ankom under punkt XX) (Lämnade efter punkt XX)

Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>Petter öppnar mötet 17:41.</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>En borttagen punkt gällande Kåren som skulle närvara på mötet. Dagordningen fastställs med ändringen att Eventutskottet får börja med sina meddelandepunkter</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs Helena.</i>
4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs Emelie och Philippa.</i>
5.	Adjungeringar	<i>Som adjungerade är närvarande efterträdare.</i>
6.	Föregående mötesprotokoll	<i>Ok</i>
7.	Beslutspunkt: riktlinjer för hantering av diskriminering och trakasserier	<i>En diskussion har förts gällande riktlinjerna och hur de kan förtydligas. Styrelsen beslutar att rösta igenom riktlinjer för hantering av diskriminering och trakasserier.</i>

8.	Beslutspunkt: riktlinjer för vice eller andra aktiva i ett utskott	<i>En diskussion förs gällande riktlinjerna, vad som ska förtydligas och om något ska ändras i det föreslagna dokumentet.</i> <i>Styrelsen beslutar att rösta igenom de uppdaterade riktlinjerna där man ger delegation till de berörda utskotten som ett gällande beslut för kommande termin.</i> <i>Styrelsen beslutar att uppdatera riktlinjerna terminsvis.</i>
9.	Fastställande av per capsulambeslut taget 25-12-12	<i>Styrelsen ratificerar av per capsulambeslut taget 25-12-12 gällande yrkande om att beställa in 100 sångböcker för 13 755,40 kr samt att sångböckerna säljs för 150 kr styck.</i>
10a.	Meddelande från eventutskottet	<i>Fuck-offen blir torsdag 8/9</i> <i>Vice-utskott Jocke behöver jobbare till examensminglet 15/1. Selma har fått huvudansvaret då Jocke inte kommer kunna vara där vid 12 för förberedelser.</i> <i>Paus från 18:45 till 18:53</i> <i>Ronja och Alicia lämnar mötet 18:45</i>
10b.	Meddelande från ordförande	<i>Stormötet har genomförts. Tack till alla som hjälpt till.</i> <i>Petter och Helena var på LPs stormöte som mötesordförande och mötessekreterare.</i> <i>Petter har deltagit på terminens sista FUM 8/12. Rapport finns i dagordningen.</i> <i>Petter har deltagit på terminens sista IS-möte 10/12. Rapport finns i dagordningen.</i> <i>Vi hade AW med kåren och det blev lyckat! Kåren och Agora vill ha AW med oss igen, som det ser ut nu kommer det bli efter 16e januari.</i> <i>Petter har avslutat de administrativa delarna med</i>

		<i>Folkis och studiecirkeln är fastställd. Det som kvarstår är att undersöka möjligheter för dem att stå för delar av kostnaderna vi haft.</i> <i>Alla utskott bör ordna med överlämning, bankärenden måste fixas.</i> <i>Petter ska börja ordna med välkomstsamtal för kommande termin. Är man intresserad, säg till Petter. Tack för välkomstsamtal utlovas.</i> <i>Petter tackar för terminen som gått.</i>
10b.	Meddelande från vice ordförande	-
10c.	Meddelande från kassör	-
11d.	Meddelande från utbildningsutskottet	-
11e.	Meddelande från idrottsutskottet	-
11f.	Meddelande från novischutskottet	-
11g.	Meddelande från PR-utskottet	<i>Bastard Burgers i Helsingborg har meddelat på hemsidan att socionomstudenter vid Lunds universitet har rabatt på 25% vid skapandet av ett nytt konto på appen.</i> <i>Styrelsen diskuterar huruvida det är sektionens ansvar att göra reklam för Bastard Burgers, styrelsen kommer inte dela vidare meddelandet.</i> <i>Meddelande från Kvinnojouren i Lund har nått ut på hemsidan och söker en representant till deras styrelse. Styrelsen kommer att marknadsföra i facebook-gruppen för jobb.</i> <i>Tankar om arbetstest för förmåga inför PR-posten: Diskussion förs gällande om det ska vara ett förslag inför ansökan för vice-utskott, samtidigt som förslaget rimligtvis borde gälla för ordinarie utskott.</i> <i>Lisa har tillgång till Canva Pro nu. En tanke om ett beslut gällande färg och typsnitt så att det blir enbetydligt estetiskt. Lila och Leuge spartan är</i>

		<i>det Lisa använder nu.</i> <i>Lisa har haft överlämning med sin efterträdare.</i>
11h.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	-
11i.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	<i>Emelie är taggad på jullov!</i> <i>Emelie ska skriva på testamente och påbörja överlämning.</i> <i>Viktigt! Skölj ur termosarna efter Sopiskaffe</i>
11j.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	<i>Lyckad föreläsning med Josefina Frankner, väntar på faktura som ska komma till Helenas kassörmål.</i> <i>Selma lämnar mötet 19:26</i>
11k.	Meddelande från valberedningen	-
11l.	Meddelande från ledamöter	<i>Philippa: har inventerat merch och lagersaldo finns i dagordningen.</i> <i>Siri: ska skicka ut sms imorgon om de sista julhälsningarna som finns kvar att hämta i sektionsrummet.</i>
11m.	Meddelande från arbetsgrupper	<i>Stadagegruppen: ska diskutera gruppens framtid</i> <i>Riktlinjegruppen: har presenterat på mötet</i> <i>Merchgruppen: ingen mer merch ska beställas pga budget</i> <i>Vicegruppen: har presenterats för beslut</i> <i>Musikhjälpengruppen: det har gått bra, 5555 kr insamlat</i>
12.	Val av ansvariga över sektionsrummet samt Sopiskaffe	<i>Onsdag 17/12: Siri och Philippa</i> <i>Ingen ansvarig över sektionsrummet väljs.</i>
13.	Övrigt	<i>Inga övriga punkter togs upp.</i>
14.	Nästa möte	<i>Nästa möte är upp till tillträdande styrelsen att planera.</i>
15.	Utcheckning	<i>Sittande styrelse ska dela med sig av något positivt de tar med sig från styrelsen.</i> <i>Tillträdande styrelse ska dela med sig av något de ser fram emot med den kommande styrelsen.</i>

16.	Avslutande av möte	<i>Mötet avslutades 19:40.</i>
-----	--------------------	--------------------------------



Sekreterare
Helena Smedberg



Ordförande
Petter Hallin



Justerare
Philippa Wadbro



Justerare
Emelie Boström